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OUDERRAAD                                                                                              20 december 2016 

Sint-Hubertusschool 

Kerkstraat 5 – 2845 Niel 

 

Ann Asselberghs  A Els Nerinckx  V Karin Verhulst  A 

Alexandra Brits  A Inge Nijs  V Kelly Vermeulen  A 

Lorie Cuypers  V Steve Paelinckx  V Björn Vervoort  V 

Peter De Clercq  V Ellen Serrien  V Annelies Prins  V 

Yves De Keersmaecker  A Katleen Smedts  A Juf Evi  V 

Dimitri De Nil  V Kim Smits  V Juf Greet  V 

Annelies De Schepper  A Kris Smits  V   

Nathalie De Wit  A Annemie Teugels  A   

Karen Depaepe  V Johan Timmermans  A   

Sabrina Faucompret  A Anne Troch  V   

Donald Hegmans  V Nele Van Broekhoven  V   

Liesbeth Knuysen  A An Van den Bogaert  V   

Krisje Michiels   A Jan Van Hoofstat  A   

Hilde Michiels  V Bart Verhulst  V   

  

 

1. Verslag vorige vergadering 

 
Geen opmerkingen. 

 

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 

 

Varia puntje vorige vergadering: 

 

 Sensibilisatie roken  rode loper 

o Voor de school is het geen probleem om het niet-roken sein in te werken in de 

rode loper. Leuk idee. 

o Karin zal hiervoor wel een brief naar de gemeente sturen omdat de weg tot de 

gemeente behoort en zij hiervoor hun toestemming moeten geven. 

o Voor de Emile De Wittestraat moet dit gehoord worden bij de mensen van wie 

de servitudeweg is. Karin vraagt dit ook na bij de gemeente. 

 Gezonde voeding 

o De kleuterjuffen bepalen zelf wanneer er een koek en water wordt gegeven.  

o Op vrijdag zal Jan erop toezien dat er enkel fruit wordt gegeven. 

o Dit puntje zal in januari besproken worden op de schoolraad. 

 

 

2. Werkgroepen 

 
Vanaf dit schooljaar zullen we enkel de werkgroepen overlopen die hun activiteit gepland is 

binnen de 3 maanden. 

Andere werkgroepen kunnen natuurlijk altijd iets melden over hun werkgroep tijdens de varia 

ronde van de werkgroepen. 
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Mochten nieuwe leden graag willen deel uitmaken van een werkgroep, kunnen zij contact 

opnemen met de trekker van de werkgroep of anders met de secretaris, Karin. Zij zal dan 

doorverwijzen naar de juiste trekker. 

 

 

 Sinterklaas (6/12/2016) 

- trekker : Bjorn 

 

- De evaluatie zal op vraag van Bjorn doorgaan in januari. 

 

 Kerstmarkt/Fakkeltocht (22/12/2016?) 

- trekker : Krisje 

 

- De werklijst is bijna gevuld. 

- De poortmeester zal van de werklijst geschrapt worden. 

- Jan zal nog een mail sturen dat de kinderen onder de verantwoordelijkheid van de ouders 

vallen en niet van de organisatie of van de school. 

- Jan vraagt of er een veiligheidsplan is voorzien? Dit wordt even nagegaan binnen de 

werkgroep. 

 

 

 Kindercarnaval (25 februari 2017)  

- trekkers : Katleen en Kim 

 

- Alles komt in orde. 

 

 Food Mercado (11 maart 2017) 

- trekker : Krisje 

 

- De brief is verstuurd naar alle ouders in verband met het klaarmaken van eten. Tot nu toe 3 

reacties: Poolse keuken, Franse keuken, Indonesische keuken. 

- Na de vakantie zal hier rond nogmaals een mail verstuurd worden. 

- Daarna wordt er samengezeten: eerst met de werkgroep en daarna met de ouders die gaan 

koken erbij. 

 

 Verloren voorwerpen  

- trekker : Annemie 

 

- Na de volgende ouderraad vergadering zal de kledij naar de welzijnsschakel gebracht 

worden. 

 

 

 

 

3. Nieuws van de school 
 

Leerlingen en leerkrachten: 

 

 Zaterdag 17/12/2016 was het open klasdag 
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 Voor kinderen geboren in 2015  Er is nog voorrang voor broers/zussen tot en met 

eind februari. Momenteel zijn er 33 inschrijvingen en er kunnen 45 kinderen 

ingeschreven worden. 

 Heel veel zieke collega’s  Kijken voor wie er nog een oplossing moet gezocht 

worden na de kerstvakantie. 

 

Te weinig lokalen: 

 

Momenteel zijn er lokalen te kort voor een heleboel administratieve taken en onderzoeken van 

kinderen die door moeten gaan op de school. 

Er zijn hiervoor een aantal mogelijke oplossingen maar deze zijn men momenteel nog aan het 

onderzoeken: 

 De kapel en de lokalen van de chiro zou de school kunnen aankopen van de dekenij. 

De dekenij kan dan het geld daarvan schenken aan de chiro zodat zij nieuwe lokalen 

kunnen zoeken en aankopen. Volgens de bouwheer van de school zou dit de ideale 

locatie en oplossing zijn maar de dekenij en de chiro staan niet te springen voor deze 

oplossing. 

 De school is al gaan kijken met het lokaal bestuur naar de aankoop van mogelijke 

particuliere huizen.  

Wat vaststaat is dat Niel groeiende is en dat er zeker op zoek moet gegaan worden naar 

locatie(s). 

Het plaatselijk schoolbestuur wil wel niet uitbreiden. 

 

De speelplaats is te klein: 

 

Doordat de speelplaats te klein aan het worden is om alle leerlingen genoeg speelruimte te 

geven, is de school op zoek naar oplossingen: 

 

 Gedurende de middagpauze zijn er al gesplitste speeltijden zodat er meer ruimte is per 

kind. Dit is wel enkel mogelijk tijdens de middagpauze want anders is het moeilijk in 

te plannen. 

 De school zou graag in de krokusvakantie samen met de ouderraad het grasveld terug 

in gebruik willen nemen: bv. gaan werken met een honingraatstructuur. 

 De huidige fietsenstalling afbreken en deze achter de kleuterschool brengen. In de tuin 

moet dan wel een pad gemaakt worden om naar de fietsenstalling te kunnen gaan.  

o Hiervoor zal er een boom moeten verdwijnen en de tuin wordt dan terug een 

stukje kleiner. 

De school heeft ook uitgezocht dat het niet verplicht is alle fietsen overdekt te plaatsen. 

 

Schoolreglement: 

 

Het schoolreglement zal na de kerstvakantie klaar zijn. 

 

Boekhouding: 

 

Momenteel werkt de school met een ander boekhoudprogramma waardoor Ann en André hier 

heel veel tijd in moeten steken. André kan zo moeilijk zijn taken van ICT-coördinator 

volbrengen. Daarom is men op zoek gegaan naar een bijkomende collega die deeltijds de 

boekhouding zou kunnen doen. De gesprekken zijn in het laatste stadium. 
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BKO: 

 

Na de krokusvakantie gaat de BKO naar de sportzaal van de school. De speelzaal komt dan 

terug vrij. 

MAAR het schepencollege moet nog bekijken of er voor de sportzaal mag gespeeld worden 

door de kinderen van de BKO. 

 

 

4. Financieel nieuws 

 
Geen speciaal financieel nieuws. 

 

5. Varia 

 
Tenten: 

Johan en Steve zijn hiermee bezig. 

Jan bevestigt dat er twee tenten aangekocht mogen worden. 

 

Activiteiten: 

We zullen in de toekomst proberen bij het plannen van een activiteit even af te stemmen met 

de mensen van de parochie aangezien zij ook de parochiezaal gebruiken en ook de speelzaal 

soms gebruiken. 

 

Ontbijt je fit: 

Dit zal niet meer doorgaan aangezien de organisatie hiermee stopt. 

 

 . 

 

 

 

Besluiten: 

 
 Geen specifieke besluiten 

 

 

Actiepunten: 

 
Dit zijn actiepuntjes die tijdens de meeting naar voren kwamen en die naar gans de groep worden 

gesteld. (Dus niet specifiek voor binnen een bepaalde werkgroep want die worden dan binnen de 

werkgroep behandeld.) 

 
 Geen specifieke actiepunten 

 

 

Noteer alvast in jullie agenda: 

 
Volgende ouderraad: dinsdag 17 januari 2017, 20.00 uur in het leraarslokaal of de vroegere 

refter van de lagere school. 


